

Select Antipolis – Avril/Mai 2013

RAYONS X



NEXESS: ALL-ENCOMPASSING CORPORATE SECURITY

NEXESS SÉCURISE L'ENTREPRISE À TOUS LES NIVEAUX

When Frédéric Galtier founded Nexess, he was nuclear security project manager and had dealt with several difficult and sensitive situations on nuclear sites.

Lorsqu'il fonde Nexess, Frédéric Galtier est chef de projet en sûreté nucléaire et a eu à gérer à plusieurs reprises des situations délicates et tendues sur des sites nucléaires.

Nexess joined the Telecom ParisTech incubator in 2007 and EDF included the company's project in its strategic spin-off program.

Nexess develops fully integrated security solutions for industrial plants facing severe environmental risks (nuclear, oil & gas, aeronautics...). Solutions are available for people flow management, traceability of materials and dangerous products, and high-security monitoring of sensitive sites. In 2010, Nexess won a fund-raising round of 1 M€ with the support of CEA Investment and Primavera, and has over the past two years turned its attention to the aeronautics industry.

The latest news reveal how this young enterprise has launched its first easy-access online shop dedicated to RFID Tags in France (shop.nexess.fr). ■



NexCap, armoire RFID intelligente

EDF intègre à son programme d'essaimage stratégique le projet Nexess, qui en 2007, intègre l'incubateur Telecom ParisTech. Nexess a pour objet la sûreté appliquée aux environnements industriels sévères (nucléaire, oil & gas, aéronautique...), en fournissant à ses clients des solutions intégrées dans plusieurs domaines : gestion des flux de personnes, traçabilité de matériels et produits sensibles et sécurisation de sites sensibles.

En 2010, Nexess a levé 1 M€ avec le concours de CEA Investment et Primavera, et s'est tournée vers le secteur aéronautique ces deux dernières années.

Au chapitre actualités, la jeune entreprise vient de lancer la toute première boutique en ligne dédiée à la RFID en France (marqueurs) (RFID Tags), très facile d'accès (sur shop.nexess.fr). ■



CEO: Frédéric Galtier
22 staff, 82 % engineers
2012 Sales: 1.8 M€

PDG : Frédéric Galtier
22 personnes, 82 % d'ingénieurs
CA 2012 : 1,8 M€

Parc High Tech - 694 Avenue du Dr Donat - Mougins - Sophia Antipolis - 04 92 38 90 00

FOCUS